
 

Sensitivitet: Intern 

Årsmøte HHF 2022 

 

Isforhold og fremkommelighet 

Bakgrunn: Hvordan kan de som ikke er så godt kjent på Holden få informasjon om isforhold og 

fremkommelighet. Det er flere som spør om isforhold og lignende på Facebook gruppe, men en 

opplever sjelden eller aldri at det blir svart på disse spørsmålene. 

Forslag: Det hadde vært fint å kunne hatt en kanal der det blir informert om løyper osv på 

vinterstid. Slik blir det kanskje lettere å kunne bruke hytta oftere også. 

Hva mener årsmøte, hva bør gjøres? 

 


